

Ref : **ADM/LMN/2023/68** : المرجع
Date: **30/10/2023** : التاريخ

LOCAL MARINE NOTICE IN ABU DHABI

النُّشرة البحريّة المحليّة لإمارة أبوظبي

To : All users of waterways, mariners and maritime operators in Abu Dhabi

إلى : جميع مستخدمي الممرات المائية والبحارة
والمشغلين البحريين في أبوظبي

Location : Abu Dhabi Corniche and Lulu Island offshore areas

الموقع : كورنيش أبوظبي والمناطق البحريّة مقابل جزيرة اللؤلؤ

Subject : ADMSC- 2023 Optimist Asian & Oceanian Championship

الموضوع : نادي أبوظبي للرياضات البحريّة - البطولة الآسيوية
لفئة الأوبتيمست

Please be notified that Abu Dhabi Marine Sports Club will be organizing the sailing races during the event "2023 Optimist Asian & Oceanian Championship". Sailing races will be organized from Tuesday, 31st October to Saturday, 4th November 2023 as per attached schedule and location map.

يرجى العلم أن نادي أبوظبي للرياضات البحريّة ينظم سباقات القوارب الشراعية التي تقام أثناء فعاليات "البطولة الآسيوية لفئة الأوبتيمست 2023". علماً أنه سوف يتم تنظيم السباقات اعتباراً من يوم الثلاثاء الموافق 31 أكتوبر وحى يوم السبت الموافق 4 نوفمبر 2023 بحسب الموضح في الخريطة التوضيحية المرفقة.

All waterways users, mariners and maritime operators in Abu Dhabi are required to exercise extra cautions and keep clear from the mentioned areas which will be marked by all required signposts and water marks.

يتعين على جميع مستخدمي الممرات المائية والبحارة والمشغلين البحريين في أبوظبي توخي المزيد من الحذر والابتعاد تماماً عن المناطق المذكورة والتي سيتم تمييزها باللافتات الإرشادية والعلامات المائية اللازمة.



سيف المهيري

المدير العام - أبوظبي البحريّة

Capt. Saif Al Mheiri
Managing Director - AD Maritime

الخريطة التوضيّحية
Illustrative Map



Abu Dhabi Maritime
PO Box 54477
Abu Dhabi, UAE

Telephone: +971 2 695 2000
Facsimile: +971 2 695 2177
Email: info@admaritime.ae

أبوظبي البحريّة
54477، ب. ص.
أبوظبي، الإمارات العربية المتحدة